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STYRELSEMÖTE MED HAGAFORS-SVENARUMS SAMHÄLLSFÖRENING 
 
När: 2023-11-13, kl. 19:00 
Var: Kvarnen, Hagafors 
 
1) Allmänt 

a) Mötets öppnande  
Sammankallande Anna Bäck öppnade mötet kl. 19:07. 

 
b) Närvarande  

Margareta Claesson, Oscar Nordquist, Petra Sonneveld-de Jong, Ivar Sonneveld-de 
Jong, Rebecca Carlsson, Anna Bäck. 
 

c) Dagordning 
Dagordningen blev godkänd. 
 

d) Senaste mötesprotokoll 2023-09-12 
Margareta läser protokollet 23-09-12 högt (dvs en kort version) och protokollet blev 
godkänt. 
 

2) Ekonomi/kassarapport 
Rebecca:  

• cirka 22 000 kr på kontot; Ca. 34 000 kr (bidrag) kommer snart in. 
• Kontanta pengar används nu för inköpet till Advent på Kvarnen. 
• Mattias Brandt ska skicka en faktura till Hembygdsrådet för bidrag till målningen och 

värmepumpen, total 50 000 kr. (16 000 målningen + 34 000 värmepumpen). 
Kostnader som HSSF står för blir nu ca. 15/16 000 kr. 

• Pengarna för uthyrning 23-10-21 har kommit in. Pga den låga temperaturen (endast 
12 grader) i Kvarnen då ska vi erbjuda Anne Rosenquist gratis monter vid Advent på 
Kvarnen. Ivar ansvarar. 
 

3) Kommande aktiviteter 
a) Advent i Kvarnen: lördag 2 december. Marlene Fransson har koll.  

 
b) Diskussion om andra aktiviteter/evenemang: 

Ivar föreslår HLR-kurs till våren. Ivar tar kontakt med Mats Carlsson 
Tel: 0393-67 86 06, styrkeledare räddningstjänsten Vaggeryds Kommun. 
 

c) Inget nytt.  
 

d) Broschyr om föreningen: Margareta har delat ut en del. Kvarstår: 
• Svenarum (Ivar och Petra) 
• Långserum (Oscar, ca 20) 
• Lökeryd (Ivar och Petra) 
• Västerskog (Ivar och Petra) 
• Harkeryd och Storeskog (Anna, ca. 20 + 3 inplastade) 
• Södrahult, Albohult och vägen mot Malmbäcksvägen (Ivar och Petra) 

tel:0393-678606


Protokoll/minnesanteckningar, 2023-11-13 Hagafors-Svenarums Samhällsförening  

 
2/3 

(Ivar och Petra ska lämna broschyrer i Annas/Oskars brevlådor). 
 

Rebecca: nya medlemsavgifter har kommit in på sistone. Det kan vara pga 
broschyrer.  

 
4) Skötsel av Kvarnen 

a) Söka bidrag: vi har fått bidrag (från HR) nu och vi avvaktar nu med att söka igen. 
Anna: kanske till badplatsen? Om 2 år? Oscar: någon har skurit av repen till bryggan. 
Oscar tar hem bänkarna från badplatsen och byter ut dåliga brädor. Förra vintern 
hade någon placerat bänkarna på isen och de sjönk sedan ned när isen smälte. Bäbre 
ab de inte står ute under vintern. 

b) Den nya värmepumpen är installerad och funkar. Den står alltid på, på 16 grader. Den 
styrs via en fjärrkontroll, värmen kan höjas eller sänkas manuellt om det behövs. Vi 
ska stänga av alla andra elementen (de drar mycket el i onödan). Vem stänger av 
dem? 
 

5) Övrigt 
a) Sociala medier och hemsida. 

• Petra: håller på att flytta hemsidans domän till samhällsföreningen själv men 
den som ska lämna över har inte hört av sig om detta än. Kvarstår fortfarande 
pga inget svar. 
Petra ska lägga ut något om målningen (med nya kort, men då måste vädret 
vara lite mer samarbetsvilligt), nya värmepumpen (det är härligt varmt nu i 
Kvarnen ;-)) och i övrigt uppdateras alla SM löpande när det är något att 
(med)dela. 
 

b) Bidrag: inget nytt (se under ekonomi). 
 

c) Övrigt: 
Rebecca har en tillfällig lösning för barngrinden. 
 

d) Grop kvar i vägen bredvid reningsverket efter vägarbetet. Kvarstår: Rebecca ska ta 
kontakt med tekniska kontoret som ansvarar för detta. 
 

e) Nya bänkar. Ingen ko på isen. Oscar kollar med Peter Frisk, Ivar kollar med sin 
kontakt, Anna: det passar inte med ett samarbete med Fenix just nu. Vi återkommer 
med frågan nästa år.  

 
f) Elförbrukning: 

Rebecca: varierar mellan 100–1 000 kWh. Hittills ung. 4 700 kWh (6 000/år). 
 

g) Verksamhetsberättelse: 
Den ska vi skriva ihop, mars 2024. Rebecca ska mejla en gammal berättelse till alla i 
styrelsen innan dess så vi kan förbereda oss. Sedan tar vi det vid nästa styrelsemöte. 
 

h) Datum årsmöte: onsdag 10 april 2024, kl.19:00, Kvarnen i Hagafors. 
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Styrelsen diskuterar om styrelsens sammanställning efter årsmötet. Olika 
styrelsemedlemmar kommer att lämna styrelsen och det behövs människor till bl a 
ordförande, kassör, sekreterare. Styrelsen går genom möjliga alternativ. Oscar ska 
meddela valberedningen i god tid att det finns jobb att göra. Styrelsen vill ha besked 
om detta innan nästa styrelsemöte. 

 
6) Nästa möte: 11 mars 2024, kl. 19:00. 
 
7) Mötets avslutande: kl. 20:15. 
 
 
 
X. Flyttat till våren/2024: 
• ”Kupong” våffelsöndagar 
• Flera paneler/brädor ska byttas ut 
• Fix med skivor i bastun. Bidrag (eventuellt) från användare beslut 
• Swish-skylt badplatsen 
• Nya kablar/batteriet till hjärtstartare 
• Hagaforsloppet 2024? 
• Skötseldag vår 2024 
• Nya bänkar 
 
 
 
 
 
 
Vid anteckningarna 

 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Petra Sonneveld-de Jong, sekreterare 

 
 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Anna Elg-Bäck, sammankallande 


